



HONG KONG  
DisneyLAND

FULL SPEED AHEAD  
TO A MAGICAL PARTY!  
全速前進投入奇妙派對  
慶祝人生重要時刻

Some moments in life only come once,  
so add a dash of Disney magic to make your next celebration unforgettable!

紀念小寶貝成長階段的重要日子，  
締造難忘的慶典！



Buffet / Chinese Set Lunch or Dinner  
at a hotel ballroom, price starts from  
酒店宴會廳自助或中式  
午/晚餐淨價港幣

HK\$88,000 (Lunch) net for 50 people\*  
起，供50位享用\*  
HK\$105,000 (Dinner)

### PACKAGE INCLUDES 套餐包括

- Buffet / Chinese Set Lunch or Dinner at a Hong Kong Disneyland Hotel ballroom for 50 people. More banquet packages are available
- One complimentary Disney celebration cake of your selection (3 choices)
- Unlimited serving of soft drinks, orange juice and beer for 3 hours
- Enjoy preferential room rates for staying at Disney themed hotels (minimum 8 rooms are required) **and MORE...**
- 香港迪士尼樂園酒店宴會廳自助或中式午/晚餐供50位享用，另備有多款宴會套餐可供選擇
- 自選迪士尼蛋糕一個，共3款可供選擇
- 3小時無限量供應汽水、橙汁及啤酒
- 可以優惠房價預訂迪士尼主題酒店客房（數量最少為8間）**尚有更多...**



Photo is for reference only. 圖片僅供參考。

Remark: The above rates are valid for parties held on or before September 30, 2024 and subject to change without prior notice.

\* A minimum of 50 people are required for buffet style, a minimum of 5 tables are required for Chinese banquet, each table is for 10-12 people (age 3 or above). Children under 3 years old are free of charge.

註：以上價格適用於2024年9月30日或之前舉行之派對。如有任何更改，恕不另行通知。

\* 自助餐最少參與人數為50人。中式宴會最少為5席，每席供10-12人用(3歲或以上計算)。3歲以下小童免收費。

CHILDREN'S BIRTHDAY PARTY  
**奇妙生日派對**  
 尊貴套餐  
 DELUXE PACKAGE



Buffet / Western Set Lunch at a hotel ballroom, price starts from 酒店宴會廳自助或西式午餐淨價港幣

Special offer for Magic Access Members starts from 「奇妙處處通」會員尊享優惠淨價港幣

**HK\$80,000** net for 50 people\*  
 起，供50位享用\*

**HK\$76,000** net\*  
 起\*

**PACKAGE INCLUDES 套餐包括**

- Buffet / Western Set Lunch at a Hong Kong Disneyland Hotel ballroom for 50 people
- High-definition LED Wall with themed image matched with themed linen
- One complimentary themed recreational activity (30 minutes)
- One Disney birthday cake (5 lbs)
- Enjoy preferential room rates for staying at Disney themed hotels (minimum 8 rooms are required) **and MORE...**

- 香港迪士尼樂園酒店宴會廳自助或西式午餐供50位享用
- 迪士尼主題設計影像投射於電子屏幕並配襯主題檯布
- 附送一項主題趣味活動（30分鐘）
- 迪士尼生日蛋糕一個（5磅重）
- 可以優惠房價預訂迪士尼主題酒店客房（數量最少為8間）**尚有更多...**

Remark: The above rates are valid for parties held on or before September 30, 2024 and subject to change without prior notice.

\* A minimum of 50 people are required for buffet lunch [age 3 or above]. Children under 3 years old are free of charge.

註：以上價格適用於2024年9月30日或之前舉行之派對。如有任何更改，恕不另行通知。  
 \* 自助午餐最少參與人數為50人(3歲或以上計算)。3歲以下小童免收費。




**More Disney themes for selection  
 更多不同迪士尼主題以供選擇**

Photos are for reference only. 圖片僅供參考。

Book now for a magical celebration beyond compare with your little star!  
立即預訂，與您摯愛的小寶貝慶祝每個重要里程碑！



Scan for more information on Party Packages  
掃描詳閱更多派對套餐內容

 [852] 3510 6868

 [BusinessSolutions.Events@hongkongdisneyland.com](mailto:BusinessSolutions.Events@hongkongdisneyland.com)

Hongkong International Theme Parks Limited reserves the right to amend all information without prior notice